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P R O T O K O L  N r I I / 2 0 0 2
z Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym

z dnia 6 grudnia 2002 r.

- Przed rozpoczqciem obrad Przewodniczqca Rady Gminy - Pani Bo2ena
Nowiriska powitala Radnych Rady Gminy, Pana W6jta Gminy, pracownik6w
Urzgdu Gminy, Radnych Rady Powiatu, osoby zaproszone iptzybyle na sesjq.
-Przewodniczqca Rady poinformowala, 2e w dniu dzisiejszym wyj4tkowo,
przed oficjalnym rozpoczQciem sesji, glos zabierze Radny Rady Powiatu
- Pan Mieczyslaw Izdebski.
-Pan Mieczyslaw lzdebski - Radny Rady Powiatu Siedleckiego zlozyl
gratulacje wyboru Radnym Rady Gminy, Przewodnicz4cej Rady Gminy
i W6jtowi Gminy.

, Przeprosil,2e przez swoje wyst4pienie wprowadzil zmianq, ale chcialby
przekazad Radzie Gminy kilka istotnych informacji dofycz4cych Rady Powiatu.

W zwi4zku zgm,2e w dniu dzisiejszym ma posiedzenie Komisji w Siedlcach
o god2.1430, nie ma moZliwoSci uczestnictwa do korica w Sesji Rady Gminy.

Pan Izdebski poinfbrmowal,2e do Rady Powiatu Siedleckiego zostalo
wybranych 21 radnych,, w tym 5 radnych jest z terenu naszej gminy.

Powstala koalicja SLD - PSL, kt6ra formalnie istnieje, ale tak naprawdq jest to

,,koalicja 21"' Rada Powiatu bgdzie pracowala tak, ze bqd4 j4 reprezentowali
wszyscy radni, bgd4rzqdzili wszyscy radni.
Zostaly wybrane wladze Powiatu- Starost4 zostal wybrany Pan Henryk
Brodowski /SLD/, Wicestarostq - Pan Zygmunt Wielog6rski ,PSL/.

Ukonstytuowala siE Komisja BudZetowa, kt6rej Przewodniczqcym jest radny

znaszej gminy Pan Dariusz Jasiriski lPrezes Migdzygminnego Banku

Sp6ldzielczego w Zbuczyniel, aPan Stanislaw Lugowski lzam. Zdanyl
-. 

jest czlonkiem tej komisji.
Pan Izdebski podziqkowal z udzielenie glosu.

-Po wypowiedzi Pana Mieczyslawa Izdebskiego Przewodniczqca Rady Gminy
-Pani Bo2ena Nowiiska dokonala otwarcia ll Zwyczajn€1 Sesji Rady Gminy
w Zbuczynie Poduchownym.
Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila, ze na stan 15 radnych w obradach
bierze udzial 15 radnych, co stanowi kworum i pozwala na podejmowanie
prawomocnych uchwal.

-Lista obecnoici Radnych Rady Gminy stanowi zalqcznik nr I do prolokolu.-
-l.isla obecno!ci Soltys(tw slunowi zalqcznik nr 2 fut prttlokolu-



- 2 -

1.d.2.

W tym punkcie obrad Przewodniczqca Rady Gminy odczl'tala proponowany

porzqdek obrad II Zwyczalnei Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym'

-Radni nie zglosili uwag i wniosk6w do proponowanego porz4dku obrad.

-Rada Grniny przyjqla jednoglo5nie proponowany porz4dek obrad ll Zwyczalnel

Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym w nastqpujqcym brzmieniu:
l.Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.
2.Uchwalenie porz4dku obrad Il Zwyczajnq SesjiRady Gminy w Zbuczynie

Poduchownym.
3.Przyjgcie protokolu z I Zwyczajnej Sesj i Rady Gminy w Zbuczynie

Poduchownym z dnia 19 listopada 2002 r.
4.Podjgcie Uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Gminy

Zbuczyn Poduchowny na 2002 rok.
5.Podjgcie Uchwaty w sprawie ustalenia miesiqcznego wynagrodzenia za pracQ

dla W6jta Gminy Zbuczyn Poduchowny.
6.Podjgcie Uchwaty w sprawie ustalenia czynnoSci z zakresu prawa pracy

wykonylvanych przez Przewodniczqcego Rady Gminy wobec W6jta Gminy'

T.Podjqcie Uchwaly w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej.
8.Podjgcie Uchwaty w sprawie powolania statych komisji Rady Gminy

Zbuczyn Poduchowny i ustalenia przedmiotu ich dzialania oraz sklad6w

osobowych.
g.Podjgcie Uchwaly w sprawie obnizenia ceny 21ta jako podstawy do

naliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Zbuczyn Poduchowny

na 2003 rok.
l0.Podjgcie Uchwaly w sprawie zwolnienia z podatku rolnego.
I l.Podjgcie Uchwaly w sprawie zwolnieri z podatku lesnego na obszarze Gminy

Zbuczyn Poduchowny na 2003 rok.
l2.Podjgcie Uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci stawek podatku od

nieruchomo6ci i zwolnieri na 2003 rok.
l3.Podjqcie Uchwaty w sprawie okreSlenia rocznych stawek podatku od

Srodk6w transportowych na 2003 rok.
14.Podjgcie Uchwaty w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od

posiadania psow na 2003 rok.
1 5.Zapytania i wolne wnioski.
l6.Zamkniecie obrad.
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A d . 3 .

W tym punkcie porzqdku obrad Rada Gminy jednoglo3nie podjqla decyzjq

o pozostawieniu do wgl4du protokolu zI Zwyczajnel Sesji Rady Gminy

w Zbuczynie Poduchownym z dnia 19 listopada 2002 r- i przyjqciu protokolu

w punkcie l5 - zapltania i wolne wnioski.

A d . 4 .

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila, 2e

projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budZecie Gminy Zbuczyn

Foduchowny na2002 rok byl przekazany wszystkim radnym i zapytala, czy sq

uwagi lub wnioski do przedloZonego projektu uchwaly ?

-Radni nie zgtosili uwag i wniosk6w.-

-Przewodniczqca Rady Gminy odczytaia projekt uchwaly w sprawie

wprowadzenia zmian w bud2ecie Gminy Zbuczyn Poduchowny na 2002 rok'

-Rada Gminy w obecno3ci l5 radnych jednogloSnie podjqla tJchwalq w sprawie

wprowadzenia zmian w budZecie Gminy Zbuczyn Poduchowny na 2002 rok

zgodnie z przedlolonym projektem'
-Kserokopie projektu i uchwuly stunrtwiq zttlqczniki nr 3 i 1.-

Ad.5.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy

poinformowal a, 2e zostal przygotowany projekt uchwaly w sprawie ustalenia

miesigcznego wynagrodzeni a za pracl dla w6jta Gminy zbuczyn Poduchowny.

Propozycja Przewodnicz4cej Rady Gminy - ustalenie miesigcznego

wynagrodzeniazapracQ dla W6jta w wysokoSci 6208,- zl brutto'
-w nawi4raniu do tego Pan Leon Grochowski zwr6cil siq z prosb4 o informacjq

w jakiej wysokoSci bylo wynagrodzenie poprzedniego W6jta'
-W odpowiedzi na to Pani Maria Konstariczuk - Sekretarz Gminy stwierdzila, 2e

zgodnie z Uchwal4Rady Gminy z dniaz9 sierpnia 2001 r. wynagrodzenie bylo

ustalone w wysokorici 5 67 4,- zl brutto.
-Wipcej pytafr i uwag nie zgloszono.-
-Przewodnicz4ca Rady Gminy odczyala projekt uchwaly, wymieniajqc

poszczeg6lne skladniki wynagrodzenia:
i.1 *ynagroazenie zasadnicze wg XX kategorii zaszeregowanta - 4 200,00 zt
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2) dodatek funkcyjny wg 8 stawki

_ 
2,00% najnizszego wynagrodzenia zasadniczego _ 1 420,00 zl

3) dodatek za wieloletniqpraca obliczony zgodnie z g 10 Rozporz4dzenia Rady
Ministrow z dnia26 lipca 2000 r. w sprawie zasad wynagriatuniu i wymagan
kwalifikacyjnych pracownik6w samorzqdowych zatrudnionych w'rzidach
gmin, starostwach powiatowych i urzgdach marszalkowskich.

-Za. podjEciem uchwaty zgodnie z przedlo2onyrn projektem glosowalo l3
radnych, 2 radnych wstrzymalo siq od glosu.

-Przewodniczqca Rady stwierdzila, 2e uchwala w sprawie ustalenia
miesipcznego wynagrodzeni a za prace dra w6jta Gminy zbuczyn poduchowny
przy 13 glosach ,,,2a" zostala podjgta.

-Kserokopie projektu i uchwaly stano ---it1 zalqczniki nr 5 i 6.-

A d . 6 .

W tym punkcie porz4dku obrad przewodnicz4ca Rady Gminy odczy,tala
projekt uchwaly w sprawie ustalenia czynno3ci z zakresu prawa pracy
wykonyr,vanych przez Przewodnicz4cego Rady Gminy wobec ilOjta Gminy.

-Radni nie zglosili pytari i uwag do przedlo2onego projektu uchwaly.

-Za_podiqciem uchwaty w sprawie ustalenia czynnosci z zakresuprawa pracy
wykonywanychprzez Przewodnicz4cego rady Gminy wobec WO.lta Gminy"
glosowalo l5 radnych.
-P rzew o dniczqca Rady Gm iny stw ier dzila, 2e uc hwala zo stala pod.i gta
j ednogloSnie.
-Kserokopie proieklu i uchvlaly starutwiq zalqczniki nr 7 i g._

Ad. 7.

w tym punkcie porzqdku obrad przewo dniczqca Rady Gminy zwr6cila sip
z pro6bq o zglaszanie kandydatur do skladu Komisji Rewizyjnej.

-Do skladu Komisj i Rewizyjnej zgloszono kandydatury .udnych",
l.Radzikowski Henryk
2.Gruda J6zef
3.Wierzejski Marek
4.Grochowski Leon
5.Marczak Marek
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-Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila sig do zgloszonych kandydat6w
z py4aniem, czy wyra2ajqzgodq na kandydowanie do skladu Komisii
Rewizyjnej.
-Ka2dy z kandydat6w wyrazil zgodq.
-Nastqpnie Przewodnicz4ca Rady Gminy zaproponowala poddanie pod
glosowanie ustalenia pigcioosobowego skladu Komisji Rewizyj nej.

-Rada Gminy w obecnoSci l5 radnychjednogloSnie podjEla decyzjq
o ustaleniu piqcioosobowego skladu Komisji Rewizyjnej.
-W dalszej czgSci Przewodniczqca Rady zwr6cila siq z proSbqo podanie
kandydata na Przewodnic zqc e go Kom i sj i Rewizyj nej .
-Na Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej zostal zgloszony Pan J6zef Gruda,
kt6ry wyrazil na to zgodg.
-Za powolaniem Pana J6zefa Grudy na Przewodnic zqcego Komisji Rewizyjnej
glosowalo I 1 radnych, 3 radnych wstrzymalo siE od glosu.

-W dalszej czq6ci Przewodniczqca Rady Gminy odczytala projekt uchwaly
w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej.

-Rada Gminy w obecno6ci 15 radnych jednogloSnie podjqla uchwalq w sprawie
powolania Komisji Rewizyjnej.

-kserokopie projektu i uthwaly .ttanowitl zulqczniki nr 9 i 10 -

A d . 8 .

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila siE
z pro6bqo z$aszanie propozycji liczebnoSci statych komisji.
-Pan Slawomir G6rka zglosil wniosek ustalenia pigcioosobowych sklad6w
stalych komisji Rady Gminy.

-lnnych propozycji nie zgioszono.-

-Rada Gminy w obecno5ci 15 radnych jednogloSnie przyjEla wniosek o ustaleniu
pigcioosobowych sklad6w stalych komisji Rady Gminy.

-W dalszej czgSci tego punktu Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila sig
z proSbqo zg)aszanie kandydatur do sklad6w statych Komisji wymienionych
w projekcie uchwaly: Komisji Bud2etowej, Komisji Oswiaty i Spraw
Spolecznych, Komisji Infrastruktury.

-Do skladu Komisji Budzetowej zostali zgloszeni:
l.Radomyski Tomasz
2.Marczak Marek
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3.Tch6rzewska Krystyna
4.tr-ugowska Gra?yna
5.Cisak Adam

-Zgloszeni kandydaci kolejno wyrazili zgodq na kandydowanie
do skladu Komisji Bud2etowej.
-Na Przewodniczqcego Komisji zgloszono Pani4 Krystyng Tch6rzewsk4 kt6ra
v'ryrazlla zgodE.

-Do skladu Komisji O6wiaty i Spraw Spolecznych zostali zgloszeni:
I .Radomyski Tomasz
2.Cisak Adam
3.G6rka Slawomir
4. Orzylowska Renata
5.tr-ugowska GrtLyna
6.Grochowski Tadeusz

Zgloszeni kandydaci kolejno, z wyj4tkiem Pana Tadeusza Grochowskiego,,
wyrazili zgodE na kandydowanie do skladu Komisji OSwiaty i Spraw
Spoiecznych.

-Na Przewodniczqcego Komisji zostal zaproponowany Pan Tomasz Radomyski,
kt6ry wyrazil zgodE.

-Do skladu Komisji Infrastruktury zostali zgloszeni:
LGrochowski Tadeusz
2.Sobiczewski Krzysztof
3.Radzikowski Henryk
4.Chromifiski Waldemar
5.Wierzejski Marek

-Kandydaci kolejno wyrazili zgodg na kandydowanie do skladu Komisji
Infrastruktury.

-Na Przewodniczqcego Komisji zostal zgloszony Pan Marek Wierzejski,
kt6ry wyrazil zgodq.

-W dalszej czg6ci Przewodniczqca Rady Gminy odczytala projekt uchwaty
w sprawie powolania statych komisji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
i ustalenia przedmiotu ich dzialania oraz sklad6w osobowych.



-Rada Gminy w obecnoSci 15 radnych jednoglo6nie podjqta uchwalq w sprawie
powolania statych komisji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny i ustalenia
przedmiotu ich dzialania oraz sklad6w osobowych.

-Kserokopie prctiektu i uchv,aly stanowitl zulcgzniki nr I1 i 12

A d . 9 .

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy
poinformowala,, 2e zgodnie z przedlo|onym projektem uchwaty jest propozycja
obni2enia ceny skupu 2yta do kwoty 32.00 zl za 1 kwintal, jako podstawy do
naliczania podatku rolnego na 2003 rok.
Cena maksymalnato 33,45 zl.
-W nawiqzaniu do sprawy Pan J6zef Chromiriski - Sohys wsi Zdany zapytal,
jak to sig bgdzie mialo do stawki obowiqzuj4cej w 2002 r.?
-W odpowiedzi na to Pani Marianna Chojecka - pracownik Urzqdu Gminy
poinformowala, 2e podatek bpdzie wy2szy o 2,50 zl z t ha przeliczeniowego.
Pani Chojecka dodala, 2e zgodnie z przepisami nast4pi ro2nica w naliczaniu
podatku od nieruchomo6ci, kt6ry bgdzie naliczany z grunt6wjako podatek
rolny - z t hafrzycznego 5 kwintali 2yia, czyli 160.00 zl.

-W nawi4zaniu do wypowiedzi Pani Chojeckiej glos zabral W6jt Gminy - Pan
Roman Prochenka i poinformowal, 2e mimo i2 proponowana jest stawka
podatku wyZsza niZ w roku ubieglym, dochody bud2etu gminy pozostanq na
poziomie roku ubieglego.
W6jt stwierdzil, Ze jest znana sytuacja w rolnictwie, ale zostala zaproponowana
wlaSnie taka stawka podatku rolnego,, gdyz jak wiadomo wszyscy bgdq czekai
na realizaclq inwestycj i.
-W dalszej czQSci glos zabral Pan Leszek Zaszczynski - Sottys wsi Dziewule
i zapytal, czy nadal jest tak, jak dotychczas, 2e w przypadku obnizenia stawek
podatkujest niZsza subwencja ?
-W odpowiedzi nato Przewodnicz4ca Rady Gminy poinforrnowala, 2e w tej
sprawie nic siq nie zmienilo, jest to nadal obowiqzujqce.

-Wiqcej pytaf i uwag nie zgloszono.-

-Przewodniczqca Rady Gminy odczytala projekt uchwaly w sprawie obnizenia
ceny skupu zylajako podstawy do naliczania podatku rolnego na obszarze
Gminy Zbuczyn Poduchowny na 2003 rok.

-Za podjgciem uchwaty zgodnie z przedlohonym projektem glosowalo
15 radnych.
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-Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila, 2e uchwala w sprawie obniZenia
ceny skupu Zyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego na obszarze
Gminy Zbuczyn Poduchowny na 2003 rok zostala podiqtajednoglo5nie.

-kserokopie projektu i uchu,aly .stanowiq zalolczniku nr I j i 11.-

Ad.  t0 .

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy
poinformowala, 2e zgodnie z przedlohonym projektem uchwala w sprawie
zwolnienia z podatku rolnego dotyczy grunt6w bqdqcych wlasnoSciq lub we
wladaniu wsp6lnot wiejskich i K6iek Rolniczych, kt6re nie sq wydzier2awiane
i na kt6rych nie jest prowadzona dzialalno66 gospodarcza.
-Do przedlozonego projektu uchwaly pytari i uwag nie zgloszono.-

-Przewodniczqca Rady Gminy odczytala trei6 uchwaly.
-Za podjpciem uchwaty glosowalo l5 radnych.

-Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila,2e uchwala w sprawie zwolnienia
z podatku ro lne go zostala podj Eta j edno gloSnie.

-kserolatpie projektu i uchwaly stanowiq zalqczniki nr I 5 i t 6.-

A d .  1 1 .

W tym punkcie porzqdku obrad Przewod,niczqca Rady Gminy
poinformowala,2e zgodnie z przedlolonym projektem uchwaty w sprawie
zwolnieri z podatku leSnego na obszarze Gminy Zbuczyn poduchowny na 2003
rok dotyczy to zwolnienia z podatku le6nego las6w bpd4cych wlasno6ciq lub
w posiadaniu wsp6lnot wiejskich, K6lek Rolniczych, kt6re nie s4
wydzierlawiane i na kt6rych nie jest prowadzona dzialalno!;c gospodarcza.

-Py'tafr i uwag do przedloZonego projektu uchwaly nie zgloszono.-

-Za podjEciem uchwaly zgodnie zprzedlo2onym projektem uchwaty glosowalo
l5 radnych.

-Przewodnicz4ca Rady Gminy stwierdzila,2e zgodnie z wynikiem glosowania
uchwala w sprawie zwolniei z podatku leSnego na obszarze Gminy Zbuczyn
Poduchowny na 2003 rok zostala podjptajednoglodnie.

-lcserokopie projektu i uchwaly stanowiq zalqczniki nr j 7 i l8-.
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Ad .12 .

W tym punkcie porzqdku obrad Pani Marianna Chojecka - pracownik Urzgdu
Gminy przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysoko5ci stawek
podatku od nieruchomo5ci i zwolniefi w 2003 roku.
Pani Chojecka poinformowala,2e propozycja stawki podatku od grunt6w
pozostalych 0,10 zl dotyczy grunt6w niesklasyfikowanych wylqczonych z
produkcj i rolnej.
-W nawi4zaniu do sprawy Pan Marek Wierzejski zapytal, czy nie dotyczy to
grunt6w pod zabudowg i czy nie bqdzie tak' 2e po raz kolejny bqdzie sig placi6
podatek z tego samego ?
-W odpowiedzi nato Pani Chojecka poinformowala,2e p7/tala o to w geodezji
i uzyskala wyjaSnienie, 2e dotyczy to grunt6w, kt6re nie s4 sklasyfikowane,
wylqczone z produkcj i rolnej.

-WiEcej pytafi i uwag do przedloZonego projektu uchwaty nie zgloszono.-
-Przewodniczqca Rady Gminy odczytala projekt uchwaly.

-Za podjqciem uchwaly zgodnie z przedloionym projektem glosowalo
15 radnych.

-Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila, 2e uchwala w sprawie ustalenia
wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci i zwolnieri w 2003 roku zostala
podjgta jednogloSnie.

-l<;serokopie projektu i uchwaly stanowitl zalqczniki nr I9 i 20.-

Ad .13 .

W tym punkcie porz4dku obrad jako pierwszy glos zabral Pan l-eon
Grochowski i zwr6cil sig z proSb4 aby materiaty byty wczeSniej przekazywane
do zapoznania radnym.
Poinformowal,2e w jego wsi jest kilku przewoznik6w, kt6rzy opr6cz podatku
od Srodk6w transportowych placqr6wnieZ inne oplaty.
Osoby te sqzdania, ze stawki podatku od Srodk6w uchwalone przez Radg
Gminy sq bardzo wysokie. Przewolnicy chcieli przyjechai na sesjq, na kt6rej
bqdzie ustalany podatek, ale nie bylo mo2liwo6ci powiadomienia ich, gdy2
materiaty byly przekazane bardzo p62no. Mieszkaricy bqd4 mieli pretensjg'
2e nie zostali powiadomieni o terminie sesji.
Pan Grochowski zwr6cil siq z pro6bq aby w przyszlo6ci nie bylo stosowane
przekazywanie material6w w takim terminie.

-W nawi4zaniu do tego W6jt Gminy stwierdzil,, 2e bardzo Zaluje,2ePan
Grochowski nie byl w dniu wczorajszym na spotkaniu, w czasie kt6rego byla
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mo2liwo56 wypowiedzi i dyskusji.
W6jt dodal, 2e prosil Radg o wyrozumialoSc, gdy7trzebabylo czeka(
na ustawQ, kt6ra nie byla podpisana przez Prezydenta.
Zgodnie z obowiqzuj4cymi przepisami uchwaty podatkowe podlegaj4
publikacji., wchodzqw Zycie po uptywie l4 dni od ogloszenia.
Z tych powod6w sesja byla zwolana w takim terminie.
W6jt stwierdzil, 2e wszystkie sesje w przyszloSci bqdq zwolywane w innym
trybie.
W6jt dodal, 2e jest zmiana w przebiegu i prowadzeniu sesji, co z pewno5ci4
zauwaLyli soltysi.
Ponadto bgdzie prosil aby radni dyskutowali na posiedzeniach komisji, aby na
sesjach glos os6b z sali byl o znacz4cej roli.

-W dalszej czgSci glos zabrala Przewodnicz4ca Rady Gminy i zwrocila uwagq,
Ze jest odpowiedzialna za organizowanie pracy Rady Gminy.
W tym przypadku tryb zwolania wynikal ztego,2e nie bylo w odpowiednim
terminie stawek podatku i podpisanej ustawy.
Jak wiadomo uchwaty podlegaj4publikacji. W przypadku nie zachowania
terminu, nie byloby mozliwoSci uzyskania podatku za I kwartal lub za miesiqc
styczei 2003 r.

-W dalszej czgSci tego punktu Sekretarz Gminy- Pani Maria Konstariczuk
przedstawila projekt uchwaly w sprawie okreSlenia wysokorici rocznych stawek
podatku od Srodk6w transportowych na 2003 rok.
-W nawi4zaniu do projektu uchwaty W6jt Gminy stwierdzil, 2e stawki podatku
s4 wysokie, ale realnie podatekjest obni2ony, poniewaZ nie jest podwyZszony
o inflacjE. W stosunku do roku ubieglego jest wzrost o 2,7Yo.
W6jt dodal, ze projekt uchwaly jest skomplikowany, ale w zwiqzku z tym, Ze
jest zobowi4zany do publikacji, nie bylo mo2liwoSci w tak kr6tkim czasie aby
szczeg6lowo przeanalizow ai i opracowai zmiany.
ZloT,yl obietnice, 2e w roku przyszlym bqdzie to znacznie uproszczone.
-Po tej wypowiedzi Przewodniczqca Rady Gminy odczytala projekt uchwaty
w sprawie okreSlenia wysoko6ci rocznych stawek podatku od Srodk6w
transportowych na 2003 rok.
-Pytafi i uwag do przedstawionego projektu uchwaty nie zgloszono.-

-Za podjpciem uchwaty zgodnie z przedlo2onym projektem glosowalo
15 radnych.

-Przewodniczqca Rady Gminy stwierd zila, 2e uchwala w sprawie okreSlenia
wysokoSci rocznych stawek podatku od Srodk6w transportowych na 2003 rok
zostala podjqta jednogloS n ie.

- kserokopie pro.iektu i uchwaly stanowiq zalqczniki nr 2l i 22 -
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W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy odczytala
projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od posiadania
ps6w na 2003 rok.
-Pytafr i uwag do przedlo2onego projektu uchwaty nie zgloszono.-
-Za podjgciem uchwaty glosowalo 15 radnych.

-Przewodnicz4ca Rady Gminy stwierdzila, ze uchwala w sprawie ustalenia
wysokoSci stawek podatku od posiadania ps6w na 2003 rok zostala podjpta
j ednogloSnie.
-kserokopie proiektu i uchu,aly stanowiq zalqczniki nr 23 i 21'

Ad .15 .

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zapytala, czy
radni majquwagi i wnioski do protokolu zlZwyczajnej Sesji Rady Gminy
w Zblczynie Poduchownym z dnia I 9 listopada 2002 r. ?
-Radni nie zglosili uwag i wniosk6w do protokolu.-
-Rada Gminy w obecnoSci 15 radnychjednogloSnie przyjqla protokol
z I Zv"ryczajnq Sesj i Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym z dnia
l9 listopada 2002 r.

-W dalszej czqsci tego punktu glos zabral Pan Janusz Pogonowski - Sohys wsi

Pogon6w i zapytal jaki ma Pan W6jt pomyst na odSniezanie chodnik6w
dla pieszych w Zbuczynie ?
Stwierdzil, ze poruszanie siE po chodnikach w szczeg6lnoSci dla dziecijest
bardzo uci4Zliwe.
-W odpowiedzi na to W6jt wyjaSnil, 2e nie jest to w kompetencji Rady Gminy,
ani W6jta.
Poinformowai, 2e wybiera siq do Generalnej Dyrekcji Dr6g Publicznych
w sprawie dofinansowania zakupu odpowiedniego sprzQtu i ma nadziejg, 2e
Generalna Dyrekcja v,ryrazi zgodq na zakup i przekazanie tego sprzQtu Gminie'
Nastqpnie W6jt zwr6cil siq do Radnych z pro6bq o przybycie na sesjg 15 minut
wczeSniej w celu zapoznania siq z protokolem, co usprawni pracq.
W6jt poinformowal r6wnie2, 2e w nalblilszq niedzielE sq wybory do Izb
Rolniczych, siedziba komisji wyborczej jest na sali 3lub6w w Urzqdzie Gminy.
W dniu dzisiejszym mozna sprawdzi{ czy jest siq w spisie wyborc6w.

Nastgpnie W6jt podziqkowal Radnym za przebieg sesji.
Na zakoriczenie poinformowal, 2e wynagrodzenie,, kt6re w dniu dzisiejszym
zostalo ustalone nie odbiega od wynagrodzeri w6jt6w w innych gminach.
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W6jt stwierdzil, ze badzie siq staral zaslu2yc na to wynagrodzenie
i podziqkowal radnym.

-W dalszej czgSci tego punktu glos zabral Pan Leszek Zaszczynski - Sohys wsi
Dziewule i powr6cil do sprawy odSnieZania dr6g. Zapytal,, czy nie moZna
byloby wcze6niej zorganizowa6 odSnie2ania, aby nie bylo tak, jak w roku
ubiegtym, wiadomo, ze straz nie poradzi sobie z tym.
-W odpowiedzinato W6jt zwr6cil uwagQ,2e jest w6jtem od 19 listopada.
Obecnie jest zby kr6tki okres czasu na ogloszenie przetargu.
-W dalszej czqsci glos zabralPanKrzysztof Dziakowski - Kierownik Gminnego
O3rodka Pomocy Spolecznej i zwr6cil siq do Radnych z proSbq
o przekazywanie informacji, jeSli sq przypadki os6b samotnych, chorych, kt6re
wymagaj4opieki.
Poinformowal, ze do GOPS-u mo2naprzekazywac odzie2, sprzgt gospodarstwa
domowego z przeznaczeniem dla os6b potrzebujqcych pomocy.
-Nastqpnie glos zabral Pan Dariusz Radzikowski - mieszkaniec wsi Modrzew
i zapytal o sprawQ dotycz4cq odSnieZania dr6g powiatowych.
-W odpowiedzi na to W6jt poinformowal, ze w Powiecie byl przetarg na
odSniezanie dr6g. Wiadomo, 2e dr6g powiatowych jest duzo i w zale2no6ci od
liczby samochod6w w danej firmie od6nieZanie bEdzie wykonywane
s ukcesywnie, z pewnosc iq b gd4 sy'tuacj e, 2e trzeba bgdzie zaczeka(.
W6jt dodal, 2e w czasie, gdy bqd4 duze opady Sniegu, zawieje, z pewnoSciq
w Urzgdzie Gminy bqdzie kto6 dyzurowal.
W6jt zwr6cil uwage, 2e nie mo2na od5nieZai dr6g w czasie trwania zawiei
i w takich przypadkach mimo zgloszenia, samoch6d nie zostanie wyslany, gdyZ
bytyby to zmarnowane pieni4dze.
-W dalszej czqsci glos zabralPanJan Kqdziora - Soltys wsi Jasionka izapytal,
czy Pan W6jt ma jak4{ wladzq nad OSP w Zbuczynie?
Poinformowal, 2e straz bez przeruy ma problemy z pobieraniem wody
z hydrant6w w Zbuczynie i Krzesku. W ostatnim okresie czasu, gdy byl poZar
w Bzowie sy.tuacj a znowu sig powt6rzyla, byl telefon od Komendanta
Powiatowej StraZy PoZamej,2e stra? nie moze pobrad wody z hydrantu.
-W nawiqzaniu do tego W6jt Gminy wyjaSnil, 2e w Zbuczynie w czasie akcji 2
hydranty byty nieczynne.
-Natomiast Pan Jan Kqdziora zwr6cil uwagQ, Ze bylo wiadomo, 2e 2 hydrant6w
na ul. Slonecznej nie mozna bylo uruchomid, straZ miala korzystai z hydrant6w
na ul. Starowiejskiej.
-W odpowiedzi nato W6jt stwierdzil,, 2e nie ku2dy stralak wie, kt6ry hydrant
jest nieczynny. Wiadomo, 2e wodociqg na ul. Starowiejskiej jest z ujgcia
w Jasionce. W tym przypadku stra2ak nie wiedzial, 2e ten hydrant jest ostatnim
z ul. Slonecznej.
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-W nawiqzaniu do sprawy Pan Tomasz Radomyski zwr6cil uwagq' 2e nie
powinno byd syuacji,, 2e w czasie akcji straZak ma biegai i sprawdzad, kt6ry
hydrant jest sprawny.
-W dalszej czESci glos zabralPan Krzysztof Lipiiski - Sottys wsi Lipiny
i zwr6cil siq z pro3bq o podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia kary dla
wlaScicieli kt6rzy nie czepiaj4 ps6w.
Stwierdzil, 2e bardzo czQsto psy nie s4 czepiane, biegajq po drodze, co stwarza
niebezpieczeristwo dla dzieci idqcych do szkoty.
-W nawi4zaniu do tego glos zabral Pan Slawomir G6rka i zwr6cll uwagp, 2e
w tym przypadku winq ponosz4 r6wnie2 sami soltysi, ktlrzy zbieralq podatki.
Ka2dy z Sohys6w powinien spisai liczbq ps6w w poszczeg6lnych
gospodarstwach i ma obowiqzek opodatkowania wlaSciciela, kt6ry ma wiqcej
niz 2 psy.
Pan G6rka zapylral jaka kwota podatku wptynqla do budzetu gminy z tytulu
podatku od posiadania ps6w ?
-W odpowiedzi na to Skarbnik Gminy poinformowala,2e nie wptynqta do
budzetu zadna kwota z tytulu podatku od posiadania ps6w.
-W nawiqzaniu do sprawy W6jt Gminy stwierdzil, 2e rozw\qzaniem bqdzie
zlo2enie przez Sohysa wniosku z podaniem nazwisk os6b, kt6rych psy nie sq

uczepione.
-W dalszej czgsci glos zabralPan Henryk Radzikowski i zlo|yl podziqkowanie
Przewodniczqcej Rady Gminy za sprawne poprowadzenie sesji.
-Nastqpnie glos zabral Pan J6zef Chromiirski - Soltys wsi Zdany i zapytal, czy
naszej gminy nie stad aby zakupii sprzqt do odSnieZania (plug, wirnik) ?
W6wczas moglaby straZ odSniezai, lub moZna byloby kogoS zatrudni6.
-W nawi4zaniu do tego W6jt stwierdzil, 2e wie, Ze w roku ubieglym
w niekt6rych wsiach rolnicy sami od6nie2ali drogi.
Sprawa zakupu sprzQtu nie moze byd brana pod uwagQ, gdyz w projekcie
budzetu na 2003 rok, kt6ry byl opracowany pnezZarzqd Gminy 15 listopada
nie zostaly zaplanowane pieniqdze na ten cel.
W6jt dodal, 2e prawdopodobnie uda sig powolad zaklad gospodarki
komunalnej.
-W dalszej czgsci tego punktu glos zabral Pan Andrzej Wr6bel - Sottys wsi
Smolanka i zwr6cil siq z proSb4 o pomoc w rozwiqzaniu problemu dotycz4cego
podrzucanych, walgsaj4cych sip ps6w, kt6rych bardzo boj4 siq dzieci id4ce do

szkoly.
-W odpowied zi na to W6jt stwierdzil, ze problem tkwi w pieni4dzach.
Koszt utrzymania psa przekazanego do schroniska to kwota 500,- zl
miesiqcznie.
-Wiqcej pyair i wniosk6w nie zgloszono.-
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-Przewodnicz4ca Rady Gminy zloLyla gratulacje wybranym Przewodniczqcym
i czlonkom Komisji oraz Zyczenia owocnej pracy i dobrej wsp6lpracy.

Na zakoriczenie Przewodnicz4ca Rady poinformowala, ze jej obowi4zkiem jest
przekazanie Radnym projektu uchwal,v budZetowej na 2003 rok, kserokopie
zostaly przygotowane dla wszystkich radnych.

Ad. r 6.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zlo2yla
podzigkowanie Radnym za prace w czasie Sesji, jak r6wnie2 Panu W6jtowi
i pracownikom Urzqdu Gminy oraz Sohysom za uczestnictwo.

Na Il Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym zostaly
podj gte nastEpujqce uchwaly :
Gminy oraz Sohysom za uczestnictwo.

Na II Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym zostaly
podj gte nastqpuj 4ce uchwaty:
l.Uchwala Nr II/3/2002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym

w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Gminy Zbuczyn Poduchowny
na2002 rok.

2.Uchwala Nr IIi4l2002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
w sprawie ustalenia miesiqcznego wynagrodzenia za prace dla W6jta Gminy
Zbuczyn Poduchowny.

3.Uchwala Nr Il/5/2002 Rady Gminy w Zbucz.ynie Poduchownym
w sprawie ustalenia czynnoSci z zakresu prawa pracy wykonywanych przez
Przewodniczqcego Rady Gminy wobec W6jta Gminy.

4.Uchwala Nr 1116/2002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej.

5.Uchwala Nr 1U712002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
w sprawie powolania statych komisji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
i ustalenia przedmiotu ich dzialania oraz sklad6w osobowych.

6.Uchwala Nr IIl8/2002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
w sprawie obnizenia ceny skupu zyta jako podstawy do naliczania podatku
rolnego na obszarze Gminy Zbuczyn Poduchowny na 2003 rok.

T.Uchwala Nrlll9l2002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym
w sprawie zwolnienia z podatku rolnego.

8.Uchwala Nr lllI0l2002 Rady Gminy w Zbwzynie Poduchownym
w sprawie zwolnieri z podatku le6nego na obszarze Cminy Zbuczyn
Poduchowny na 2003 rok.
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9.Uchwala Nr IV1 l/2002 Rady Gminy w Zbucz),nie poduchownyrn
w sprawie ustalenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci i zwolnieri
na 2003 rok.

l0.Uchwala Nr IV12l2002 Rady Gminy w Zbuczy,nie poduchownl,rn
w sprawie okreSlenia wysokoSci rocznych stawek podatku od Srodk6w
transporto\aTch na 2003 rok.

l l.Uchwala Nr IVl3l2002 Rady Gminy w Zbuczynie poduchowaym
w sprawie ustalenia wysokojci stawek podatku od posiadania ps6w
na 2003 rok.

Na tym protokol zakoriczono i podpisano.

t' t Protokolowala
fl, - 

przewodniczpca Rady Gminy
- L Jl/.^t o- \lotn th{.r-o,
/l4iiosiawa Czamota./ BoZena Nowihska


